
Presentasjon av mitt kandidatur 
Personalia 

Navn: Trine Dønhaug 

Alder: 66 år 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: 52 år 

 

1. Bakgrunn 

- Hvilken faglig bakgrunn har du: Skole, utdanning, yrkesbakgrunn 

Utdanning: 

Grunnskole, gymnas 

1.linjelederutdanning 

3 videreutdanninger: Mellomlederutdanning m/arbeidsrett, kommunal boligpolitikk og 

bomiljøarbeid. 

Diverse kurs.  

Yrkesbakgrunn: 

Div. sommerjobber 

Butikk og service 

Leder i fritidsklubb  

Prosjekt – Etter skoletid 

Prosjektleder – startet alle SFOer (AKS) i Søndre Nordstrand 

Leder av boligkontoret i Søndre Nordstrand bydel 

Avd. Leder Rus/bolig i NAV Søndre Nordstrand 

NAV- leder Søndre Nordstrand 

Styreleder i privat boligstiftelse – TDB – ungdomsboliger 

Styremedlem – KBL -Kommunale boligadministratorers landsforening. 

Lærer – AOF – barns utvikling 

 

- Hva gjør du i dag: Jobb, studier, annet 

NAV- leder SN og TDB 

 

  

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Hvilken politisk og/eller organisatorisk erfaringer har du (verv og annet 

engasjement) 

Medlem Søndre Nordstrand SV, tidligere leder i mange år 

Tillitsvalgt – Fagforbundet  

Fargerikt fellesskap – integreringsarbeid i Søndre Nordstrand 

4 perioder for SV i Søndre Nordstrand bydelsutvalg, alle komiteer 

5 perioder i bystyre, helse og sosialkomiteen, kultur og oppvekst, samferdsel og 

byutviklingsutvalget. Div. arbeidsgrupper 

Styremedlem Helse Sør-Øst 

Div arbeidsgrupper for Oslo SV, blant annet programkomite, nom.kom etc 

Gruppeleder – bystyre, fraksjonsleder, storfraksjonsleder 

Medlem- Oslo Nei til EU og Nordstrand/Søndre Nordstrand Nei til EU 

 



3. Politisk engasjement 

- Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke deg 

å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

Boligpolitikk og byutvikling 

Helse-sosial – psykisk helse, ruspolitikk – spesielt barn og unge 

Miljø – særlig naturvern, nærmiljø og bomiljø 

 

4. Motivasjon 

- Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 

Spennende- interessant å følge opp saker vi har arbeidet med og videreutvikle det 

politiske arbeidet. Mener vi har fått til mye i Oslo, men det er mange utfordringer igjen 

som forskjellene i byen og boligpolitikk, 3. boligsektor. 

 

 

5. Arbeidskapasitet 

- Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet? 

Har stor arbeidskapasitet. Lang erfaring med å sitte i bystyre, vet hvor mye tid det 

krever og vil gjerne fremdeles bruke mye tid på dette viktige arbeidet. 

Vil antakelig få bedre kapasitet neste periode. 

 

 


